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Onderwerp: Voortgang uitvoering motie M2014-39 (statenstuk 2014-647 Flora- en

faunabeleidsplan)

Geachte voorzitter/leden,

Met deze brief willen wij u informeren over de voortgang van de uitvoering van motie

M201 4-39 (behorend bij statenstuk 201 4-647 Flora- en faunabeleidsplan).

ln de vergadering van 17 december 2014 heeft u bij behandeling van het statenstuk
2014-647 Flora- en faunabeleidsplan een aantal knelpunten benoemd, zoals die wor-

den ervaren bij de uitvoering van regelingen door het Faunafonds. U constateerde

onder andere dat de huidige procedure erg bureaucratisch is en veel invulwerk voor

de agrariër vergt, waardoor de regelingen niet goed werken. U heeft ons opgedragen

deze problematiek binnen het IPO nadrukkelijk aan de orde te stellen, met als doel

vóór het nieuwe groeiseizoen tot een beter instrumentarium te komen om de schades

te melden en te behandelen, en u te informeren over de voortgang.

Aangezien in IPO-verband afspraken gemaakt moeten worden met alle provincies en

er in het afgelopen voorjaar wisselingen van colleges zijn geweest, bleek het niet uit-

voerbaar om deze zaken eerder te agenderen. Om deze reden is het niet haalbaar
gebleken om een en ander al vóór het groeiseizoen van 2015 a'f te ronden.
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De voortgang is nu als volgt.

De provincie Drenthe heeft ambtelijk rechtstreeks overleg gevoerd met het Fauna-
fonds met als doel een aantal knelpunten te benoemen en te kijken of er verbete-
ringen kunnen worden aangebracht. Het Faunafonds heeft toegezegd de wijze
waarop meldingen van faunaschade gedaan kunnen worden, te zullen aanpas-
sen/vereenvoudigen.

De provincie Drenthe heeft in het IPO ingebracht dat er behoefte is aan een her-
bezinning op het Faunafonds en beleidsregels. Dit is opgepakt en krijgt een ver-
volg in een 'diner-pensant'dat het IPO komend na)aar voor de Bestuurlijke Ad-
viescommissie Vitaal Platteland zal organiseren. Daarbij zullen de gedeputeerden

van alle provincies van gedachten kunnen wisselen en desgewenst gezamenlijk
een nieuwe richting kunnen geven aan beleidsaspecten rondom faunaschade.
Aspecten die in motie M2014-39 zijn benoemd, kunnen daarbij in IPO-verband
bestuurlijk worden besproken.

Hoogachtend,

Gedeputeerde Staten renthe,

secretaris

ç(.


